
PROTOKÓŁ XLIII/2014 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 30.06.2014 r. 

 

    W posiedzeniu uczestniczyło 13 członków Rady Gminy, 27 Sołtysów oraz zaproszeni 

goście Pan Jerzy Bartman oraz Pan Maciej Myczka - Radni Rady Powiatu Białogardzkiego. 

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli 

także: Pan Maciej Niechciał -Wójt Gminy Białogard, Pani Małgorzata Klajno - Sekretarz 

Gminy Białogard, Pani Bogumiła Dorywalska - Skarbnik Gminy Białogard. 

    Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard, w godzinach 10
00  

- 
13

15
.  

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Budzyński - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta –Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

   Pan Przewodniczący przedstawił porządek sesji w poniższym brzmieniu. 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego na 2013 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok, 

-   absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2013, 

-   rozpatrzenia skargi Pana __________ na działalność Wójta Gminy Białogard, 

-   rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Białogard, 

-   zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zamknięcie XLIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

Ad.1 Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący otworzył XLIII sesję Rady Gminy Białogard.  

Następnie poinformował, że zachodzi konieczność dokonania wymiany uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Białogard na uchwałę w sprawie 

pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy Białogard, co 

wynika z faktu, że wniesiona skarga jest anonimowa i jako taka nie może być rozpatrywana. 

Głosowanie za przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – jednogłośnie.  

   Po uwzględnieniu wprowadzonej zmiany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego na 2013 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok, 

-   absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2013, 

-   rozpatrzenia skargi Pana __________ na działalność Wójta Gminy Białogard, 

-   pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Wójta Gminy Białogard, 

-   zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 



6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zamknięcie XLIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

Ad. 2. Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Pan Maciej Niechciał -Wójt 

Gminy Białogard. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję wpłynęły dwie interpelacje 

Pani Anety Brinkmann - Ziółkowskiej w sprawach: 

- wystąpienia mieszkańców z wnioskiem do Gminy Białogard o przywrócenie do pracy 

pracownika świetlicy w Dębczynie, 

- zamknięcia dnia 26.06.2014 r. świetlicy wiejskiej w Dębczynie.  

 

Ad.4.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego na 2013 rok wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2013 rok. Uchwałę przedstawiła Pani Bogumiła Dorywalska - 

Skarbnik Gminy. Pani Skarbik przeczytała także opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczącą zatwierdzenia sprawozdania finansowego na 2013 rok wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2013 rok.  

Głosowanie: 

„za”-jednogłośnie.  

 

2) Projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2013, omówiła 

Pani Skarbnik.  

   Pan Kazimierz Chodynko - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przeczytał wniosek 

Komisji w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Białogard absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2013 rok. Następnie Pan Przewodniczący przeczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady w sprawie 

udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 

Głosowanie: 

„za”- jednogłośnie.  

 

3) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana __________ na działalność Wójta 

Gminy Białogard wraz z uzasadnieniem przeczytał Pan Przewodniczący. Pan Budzyński 

przeczytał także  tekst skargi przesłany przez  Regionalną Izbę Obrachunkową. 

   Pani Alicja Hołtyn stwierdziła, że jeżeli  Gmina nie posiada środków finansowych, to mimo 

zapisania ich w budżecie nie można ich wydatkować. Powiedziała także,  że skarga powinna 

zostać rozpatrzona jako niezasadna.  

   Pan K. Chodynko poinformował, że Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się ze skargą i 

zapoznaniu się z wyjaśnieniami w niniejszej sprawie stwierdziła że zarzuty podniesione w 

skardze nie mają uzasadnienia. Pan Chodynko stwierdził, że na sołeckich tablicach ogłoszeń 

powinna zostać zamieszczona informacja z jakich powodów fundusz nie jest realizowany. 

Dodatkowo  ustalono, że teksty: uchwały i uzasadnienia do uchwały zostaną zamieszczone w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Białogard. 

Głosowanie: 

„za”- jednogłośnie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Wójta Gminy Białogard, uzasadnieniem i przesłaną Radzie Gminy Białogard 

przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Szczecinie anonimową skargą 

przeczytał Pan Jan Budzyński. Pan Przewodniczący ponownie wyjaśnił, że anonimowa 

skarga, podpisana - "mieszkańcy Gór" zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa nie  



powinna być rozpatrywana. Poinformował ponadto, że mimo anonimowego charakteru skargi 

przeprowadzono postępowanie wyjaśniające w sprawie zarzutów w niej zawartych. Zarzuty 

nie zostały potwierdzone. Dodatkowo  ustalono, że teksty: uchwały i uzasadnienia do 

uchwały zostaną zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Białogard i 

wywieszone na sołeckiej tablicy informacyjnej w Sołectwie Góry. 

Głosowanie: 

„za”- jednogłośnie.  

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli został 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na sesji projekt przedstawił  Pan 

Wójt. 

Głosowanie: 

„za”- jednogłośnie.  

 

Ad. 5. Pan Przewodniczący poinformował, iż na sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Ad. 6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

  Przed udzieleniem przez Pana Wójta odpowiedzi na złożone w dniu sesji interpelacje Pani 

Anety Brinkmann- Ziółkowskiej dot. zamknięcia dnia 26 czerwca 2014 r. świetlicy wiejskiej 

w Dębczynie i wystąpienia Mieszkańców z wnioskiem do Gminy Białogard o przywrócenie 

do pracy pracownika świetlicy w Dębczynie, Pan Jacek Smoliński spytał o konkretny powód 

zmiany umowy z pracownikiem świetlicy w Dębczynie. 

   Pani Anna Zarbock - Podinspektor ds. organizacyjnych, kadrowych i wydawania dowodów 

tożsamości wyjaśniła, że zawarta na czas określony z pracownikiem świetlicy umowa 

rozwiązuje się w dniu 30 czerwca. Pracownikowi zaproponowano zawarcie umowy zlecenie, 

pracownik nie przyjął propozycji.  

   Pan Edward Lejbt stwierdził, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia podjęła 

decyzję, że po umowach zlecenia z pracownikami świetlic powinny być zawierane umowy o 

pracę, a nie odwrotnie.  

   Pan Mirosław Brzeski odpowiedział, że też ma swoje zdanie na ten temat, jednak 

pracodawcą jest Wójt i to On decyduje o zatrudnieniu.  

   Pan E. Lejbt zwrócił uwagę na to, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia zajmuje 

się tematem świetlic i powinna mieć możliwość wypowiedzenia się w tej sprawie. 

   Pani A. Hołtyn powiedziała, że za często radni i sołtysi wtrącają się do pracy 

świetlicowych, one powinny pracować według swojego planu oraz, że aby zatrzymać dobrego 

pracownika nie możemy proponować umowy zlecenia.  

Wobec wyczerpania wszystkich punktów XLIII sesja Rady Gminy Białogard została  

zakończona. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 


